



**អង្គការ សកម្មភាពសម្រាប់ការអប់រំនៅកម្ពុជា**  
**Kampuchea Action to Promote Education (KAPE)**

**សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពី**

**ការអញ្ជើញចូលរួមដេញថ្លៃផ្គត់ផ្គង់ទោចក្រយាន (កង់ជម្រុះ មួយទឹករបស់ប្រទេសជប៉ុន) សម្រាប់  
គម្រោង សម្ព័ន្ធភាពដើម្បីអភិវឌ្ឍប្រកបដោយចេតនា និងការគាំទ្រសំឡេងដើម្បីសមធម៌សង្គម  
នៃអង្គការ សកម្មភាពសម្រាប់ការអប់រំនៅកម្ពុជា ខេត្ត កំពត  
ក្រោមជំនួយថវិកាពីអង្គការ អេដ អេ អេកស្យូ**

អង្គការ សកម្មភាពសម្រាប់ការអប់រំនៅកម្ពុជា (អង្គការ ខេប) សូមជម្រាបជូនដំណឹងដល់អាជីវករលក់ទោចក្រយាន (កង់ជម្រុះមួយទឹក របស់ប្រទេសជប៉ុន) ក្នុងស្រុកទាំងអស់ឱ្យបានជ្រាបថា៖ គម្រោង សម្ព័ន្ធភាពដើម្បីអភិវឌ្ឍ ប្រកបដោយចេតនា និងការគាំទ្រសំឡេងដើម្បីសមធម៌សង្គម (CO-SAVED) ដែលបានប្រតិបត្តិគម្រោងនៅក្នុងខេត្ត កោះកុង ចំនួន ០៣ ស្រុក (ស្រុក ស្រែអំបិល, ស្រុក បូទុមសាគរ និងស្រុក គិរីសាគរ) ផ្តល់អាហារូបករណ៍ដល់សិស្សានុសិស្សមានចំនួន ១២០នាក់ នឹងដាក់ឱ្យចូលរួមដេញថ្លៃជាសាធារណៈ ដើម្បីជ្រើសរើសអាជីវករផ្គត់ផ្គង់ ទោចក្រយាន (កង់ជម្រុះមួយទឹក របស់ប្រទេសជប៉ុន) ចំនួន៖ ១២០គ្រឿង (សម្រាប់ ខេត្ត កោះកុង)។

អាជីវករដែលមានចំណាប់អារម្មណ៍ សូមធ្វើការទាក់ទងមកអង្គការ សកម្មភាពសម្រាប់ការអប់រំនៅកម្ពុជា (អង្គការ ខេប) នៅក្នុងខេត្ត កែប ដែលមានអាសយដ្ឋាន ភូមិ ពងទឹក ឃុំ ពងទឹក ស្រុក ដំណាក់ចង្កើរ ខេត្ត កែប ចាប់ពីថ្ងៃទី២១ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០២៤ រហូតដល់ ថ្ងៃទី២៨ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០២៤ វេលាម៉ោង ០៥:០០នាទី ល្ងាចជាក់ហិត។

➢ ការបើកកញ្ចប់ឯកសារសម្រង់តម្លៃនឹងប្រព្រឹត្តិទៅតាមរយៈអនឡាញ (Zoom Meet) ឬក៏អញ្ជើញចូលរួមដោយផ្ទាល់ នៅការិយាល័យរបស់អង្គការ ខេប ដែលមានអាសយដ្ឋាន ភូមិ ពងទឹក ឃុំ ពងទឹក ស្រុក ដំណាក់ចង្កើរ ខេត្ត កែប នឹងប្រព្រឹត្តិទៅនៅថ្ងៃទី០៣ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០២៤ វេលាម៉ោង ១០:០០នាទី ព្រឹក។

**បញ្ជាក់៖**

- អ្នកចូលរួមទាំងអស់ត្រូវបំពេញនៅក្នុងតារាងប៉ាន់ស្មានតម្លៃនូវ៖ តម្លៃរាយ, តម្លៃសរុប (ដោយបូកសរុបទាំងថ្លៃដឹកជញ្ជូនដល់គោលដៅនីមួយៗ (ខេត្ត កោះកុង ដាក់នៅការិយាល័យអប់រំ យុវជន និងកីឡា ស្រុក ស្រែអំបិល, ស្រុក បូទុមសាគរ និងស្រុក គិរីសាគរ)។
- អ្នកចូលរួមទាំងអស់ត្រូវបំពេញបែបបទដាក់ពាក្យសុំដេញថ្លៃតាមទម្រង់ដូចបានជូនភ្ជាប់ដាក់ចូលស្រោមសំបុត្របិទជិត ដោយមានចុះហត្ថលេខានៅលើស្រោមសំបុត្រ រួចបញ្ជូនមកការិយាល័យរបស់អង្គការ ខេប តាមអាសយដ្ឋាន ភូមិ ពងទឹក ឃុំ ពងទឹក ស្រុក ដំណាក់ចង្កើរ ខេត្ត កែប ត្រឹមថ្ងៃទី២៨ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០២៤។
- អ្នកចូលរួមទាំងអស់ត្រូវចូលរួមបើកសម្រង់តម្លៃឱ្យបានទាន់ពេលវេលាតាមកាលបរិច្ឆេទខាងលើ ប្រសិនបើចូលរួមមិនទាន់ពេលវេលា ឬក៏អវត្តមានក្នុង (រយៈពេល ១៥នាទី) ឯកសារសម្រង់តម្លៃរបស់អាជីវករនោះ ត្រូវបានចាត់ទុកជាអាសាបង់។
- យើងខ្ញុំសូមរក្សាសិទ្ធិផ្លាស់ប្តូរកាលបរិច្ឆេទនៃការបើកកញ្ចប់សម្រង់តម្លៃបើមានការចាំបាច់ ហើយយើងខ្ញុំនឹងជូនដំណឹងជាមុនទៅអាជីវករដែលបានផ្ញើឯកសារដេញថ្លៃមក។

**ព័ត៌មានផ្សេងៗសូមទំនាក់ទំនង៖**

អង្គការ សកម្មភាពសម្រាប់ការអប់រំនៅកម្ពុជា (អង្គការ ខេប)

អាសយដ្ឋាន ៖ ភូមិ ពងទឹក ឃុំ ពងទឹក ស្រុក ដំណាក់ចង្កើរ ខេត្ត កែប

ឈ្មោះ ៖ លោក ផល សុវណ្ណធី មន្ត្រីឯកទេសគុណភាពអប់រំ  
កញ្ញា ខេង មករា មន្ត្រីហិរញ្ញវត្ថុ និងរដ្ឋបាលគម្រោង

ទូរសព្ទ ៖ ០៩៥ ៤៤២ ០៦២ ឬ ០១៦ ២២៦ ៦០៨

ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ១៤កើត ខែជេស្ឋ ឆ្នាំរោង ឆស័ក ព.ស.២៥៦៨  
កំពង់ចាម, ថ្ងៃទី២០ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០២៤



**លោកស្រី ផល សុវណ្ណធី**

**លោក. វណ្ណា**